
Zapisnik III. redne seje Parlamenta Dijaške organizacije Slovenije                          
(seja je potekala v Veliki sejni dvorani Mestne občine Ljubljana, v petek, 7. marca z začetkom ob 
11.00)  

Prisotni: člani Predsedstva DOS, 53 poslancev Parlamenta DOS in 2 spremljevalca   

Predlagan dnevni red:  

1. Potrditev dnevnega reda,  
2. Poročilo Predsednika DOS,  
3. Poročilo Predsedstva DOS,  
4. Poročilo Sveta DOS,  
5. Dijaška problematika,  
6. Razno  

Ad. 1 Potrditev dnevnega reda  

Ugotovitev sklepčnosti: parlament je sklepčen, saj je ob preverjanju sklepčnosti prisotna tretjina vseh dijaških 
poslancev v Republiki Sloveniji.  

Predsednik DOS je dal na glasovanje naslednji sklep:  

“Parlament DOS potrjuje predlagan dnevni red«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  53  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ad 2. Poročilo Predsednika DOS  

Predsednik Dijaške organizacije Slovenije, Tai Žnidarčič, je predstavil opravljeno delo v obdobju od II. seje 
Parlameneta DOS. 

 
 
Predsednik DOS je dal na glasovanje sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s poročilom Predsednika DOS.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  53  



PROTI  0  

VZDRŽANI  0   

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ad 3. Poročilo Predsedstva DOS  

• Poročilo Zale Prah, Predsednice Odbora DOS za izobraževanje  

Predsednica Odbora za izobraževanje Dijaške organizacije Slovenije, Zala Prah, je predstavila 
opravljeno delo od II. redne seje Parlamenta DOS. 

• Poročilo Ane Veninšek, Predsednice Odbora DOS za socialo  

Predsednica Odbora za socialo Dijaške organizacije Slovenije, Ana Veninšek, je predstavila opravljeno 
delo od II. redne seje Parlamenta DOS. 

§ Poročilo Hane Kolendo, Predsednice odbore Odbora DOS za mednarodno sodelovanje in  regionalno 
povezovanje  

Predsednica Odbora za mednarodno sodelovanje in regionalno povezovanje Dijaške organizacije 
Slovenije,  Hana Kolendo, je predstavila opravljeno delo od II. redne seje Parlamenta DOS.  

• Poročilo Jana Žebreta, Predsednika Odbora DOS za kulturo, šport in obšolske  dejavnosti  

Predsednik Odbora za kulturo, šport in obšolske dejavnosti Dijaške organizacije Slovenije, Jan Žebre, 
je predstavil opravljeno delo od II. redne seje Parlamenta DOS. 

  
• Poročilo Mije Istenič, Predsednice Odbora DOS za PR  

Predsednica Odbora za PR Dijaške organizacije Slovenije, Mija Istenič, je predstavila opravljeno delo 
od II. redne seje Parlamenta DOS. 



Predsednik DOS je dal na glasovanje sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s poročilom Predsedstva DOS.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu 

ZA  52  

PROTI  0  

VZDRŽANI  1  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ad 4. Pročilo Sveta DOS  

Podpredsednica DOS in Predsednica Sveta DOS, Hana Kolendo, je predstavila dosedanje delo Sveta DOS. 

Predsednik DOS je dal na glasovanje sklep:  

»Predsednik DOS se seznanja s poročilom Sveta DOS«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  53  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Sledila je svečana podelitev plakete za zmagovalko tekmovanja Hodi z nami. 
 
 
Predsednik je prekinil sejo za 30 minut za namen malice. 
 
 
Ad 5. Dijaška problematika  
 

Pri točki »Dijaška problematika« je Predsednik DOS vse prisotne pozval k izpostavitvi dijaške problematike. 

Predsednik DOS je pozval Varuha dijakovih pravic k predstavitvi aktualnega stanja na področju varovanja 
dijakovih pravic. 

Varuh dijakovih pravic je predstavil svoje delo v novem mandatu. 



ALI NAJ SE ŠE NAPREJ OCENJUJEJO ŠPORT, GLASBA TER LIKOVNA UMETNOST? 

• Nika Milunović iz dijaškega doma Bežigrad je mnenja, da ne bi bilo smiselno ukiniti ocenjevanja pri predmetih 
šport, glasba in likovna umetnost, saj ocene pri teh predmetih nekaterim dijakom zvišujejo povprečje. 

 
• Jakob Jurca Sinkovič iz Gimnazije Jurija Vege Idrija meni, da lahko ocene iz teh predmetov nekaterim tudi 

znižujejo povprečje. Predlaga neko alternativo pri ocenjevanju teh predmetov. 
 
 

• Gašper Vehovar iz ŠCCSMM je mnenja, da z ukinitvijo ocenjevanja oziroma uvedbo alternativnega ocenjevanja 
zmanjšamo motivacijo dijakov pri teh predmetih. 

 
 

• Kaja Simonič iz Škofijske gimnazije Vipava pove prakso na svoji šoli, ki temelji na aktivni prisotnosti. Poleg 
objektivnega ocenjevanja športa imajo tudi subjektivno ocenjevanje, katerega del je beleženje aktivne 
prisotnosti pri pouku. 

 
• Teodor Kirar iz Gimnazije Novo mesto je mnenja, da naj se ocene pri teh predmetih ohranijo, ampak naj se 

ne štejejo v sklop točk za vpis na nadaljnje izobraževanje, razen v specifičnih primerih, kjer to zahtevajo (npr. 
športna gimnazija, likovna gimnazija…). Predlaga, da se štejejo kot izbirni predmeti. 

 
 

• Jaka Kuhar iz Gimnazije Kranj je mnenja, da so potrebna bolj točna ter določena pravila pri ocenjevanju teh 
predmetov. 

 
• Dejan Polutnik iz ŠCCSMM opozarja, da moramo biti pazljivi pri štetju teh predmetov pri štipendijah, saj 

nekaterim zvišujejo, drugim pa znižujejo povprečje. 
 
 

• Silvo Topolovec iz Elektro in računalniške šole Ptuj je mnenja, da ti predmeti, kot so šport, glasba in likovna 
umetnost, večini dijakov zvišujejo povprečje. 

 
• Jaka Kuhar iz Gimnazije Kranj predlaga, da bi morali imeti neke generalne kriterije za ocenjevanje teh 

predmetov, ki naj bi bili enaki po celi Sloveniji. 
 
 

• Lara Košir iz ŠCCGVU vidi težavo v tem, da bi z ukinitvijo ocenjevanja zmanjšali interes ter motivacijo dijakov 
za trud pri pouku. 

 
• Lara Smodiš iz SMGŠ izrazi mnenje, da je pri likovni umetnosti ter glasbi, nadarjenost dijaka manjši problem, 

saj imamo predpisano snov, ki se jo moramo naučiti. Nadarjenost pa lahko predstavlja večji problem pri 
ocenjevanju športa. 

 
 

• Lena Ponjavić iz Gimnazije Jesenice je enakega mnenja kot Lara, da je nadarjenost večji problem pri športu 
kot pri glasbi ter likovni umetnosti. 

 
• Svit Mandelj iz Gimnazije in srednje šole Rudolfa Maistra Kamnik predstavi prakso pri ocenjevanju teh 

predmetov na njihovi šoli. 
 

 

 



STATUS PROSTOVOLJSTVA 

Tai Žnidarčič, predsednik DOS-a, predstavi kaj je to status prostovoljca ter pove, da so o le-tem razpravljali na 
sestanku na Ministrstvu za javno upravo. Prisotnim v dvorani postavi vprašanje, ali naj se status prostovoljca 
enači s statusom kulturnika/športnika in katere ugodnosti naj prinaša? 

• Dejan Polutnik iz ŠCCSMM pove, da je v Celju že neka podobna praksa. Na njihovi šoli so se odločili, da tega 
uradnega statusa ne bo, vodi pa se evidenca, kdo je prostovoljni gasilec in kdo ima dovoljenje, da gre lahko na 
intervencijo, nima pa napovedanih spraševanj. 

• Jaka Kuhar iz Gimnazije Kranj pove, da ne vidi, kako bi status prostovoljca vplival na ocenjevanje, ter izrazi skrb 
glede dokazovanja prostovoljnosti. 

• Jakob Jurca Sinkovič iz Gimnazije Jurija Vege Idrija meni, da je vprašanje na mestu, kaj vse naj bi spadalo pod 
status prostovoljca. Opozori še na druge vrste prostovoljnosti, kot so politično udejstvovanje (mladi 
parlamentarci…). 

• Lara Smodiš iz SMGŠ pove, da imajo na šoli napovedane samo teste in ne ocenjevanj ter, da ima več kot tretjina 
dijakov v razredu status športnika. Opozori na problem izkoriščanja danega statusa. 

• Hana Kolendo, članica Predsedstva DOS, pove, da velikokrat prihaja do izkoriščanja statusa v zvezi z 
dokazovanjem aktivnosti, zaradi katerih ti status sploh pripada. 

• Kaja Simonič iz Škofijske gimnazije Vipava vidi problem v pisanju kriterijev za pridobitev statusa prostovoljca ter 
dokazovanju prostovoljnosti. 

• Tai Žnidarčič, predsednik DOS, opozori, da je bil to le začetni sestanek, na katerem so razpravljali o statusu 
prostovoljca. 

• Silvo Topolovec iz Elektro in računalniške šole Ptuj opozori, da imajo gasilci težko določeno število ur, ki jih 
tedensko opravijo, saj je vse odvisno od števila intervencij, katerega pa vnaprej ne moremo predvideti. Poudari, 
da je ta status zaradi tega težko primerjati s statusom športnika oziroma kulturnika. Lahko se zgodi, da ima gasilec 
v enem tednu 8 intervencij in 3 teste, potem pa nekaj tednov nič. 

• Jaka Kuhar iz Gimnazije Kranj pove, da je smiselno, da bi se uvedli napovedani testi in spraševanja. Če pa bi 
uvedli tudi status prostovoljca, vidi težavo v tem, da bi posledično preveč ljudi imelo status. 

• Maj Pikl iz Gimnazije Novo mesto opozori na izkoriščanje statusa športnika. 

• Lena Ponjavić iz Gimnazije Jesenice pove, da imajo na njihovi šoli napovedane tako teste kot tudi spraševanja. 
Statusov pa imajo zelo malo, saj se dijaki sami med seboj zmenijo, kdaj bo kdo ocenjen. 

• Hana Kolendo, članica Predsedstva DOS, pove, da je najbolj smiselno, da bi imele vse šole in vsi dijaki 
napovedana ocenjevanja in spraševanja. 

• Jaka Kuhar iz Gimnazije Kranj pove, da je prva rešitev spodbuda pri ravnateljih, kjer naj bi predlagali, da bi bila 
vsa ocenjevanja (pisna in ustna) napovedana. Tudi on opozori na problem izkoriščanja statusa športnika. 

• Lea Vrečko iz Prve gimnazije Celje je mnenja, da je najbolj učinkovito to, da bi status prostovoljca dodali v 
razdelek drugih statusov, ter ne bi sprejemali novega zakona. Bilo pa bi potrebno napisati določene kriterije za 
pridobitev le-tega. 

 



• Maj Božanić iz Gimnazije Moste opozori na to, da pri napovedanih ocenjevanjih za vse dijake, tudi tiste brez 
statusa, lahko vseeno pride do izkoriščanja, saj imajo statusniki možnost izbire datuma, ter posledično tudi boljši 
datum. 

• Tjaša Žitnik iz Gimnazije Ptuj pove, da na njihovi šoli profesorji opozarjajo, da lahko pride do odvzema statusa 
v primeru izkoriščanja le-tega. 

• Jaka Kuhar iz Gimnazije Kranj pove prakso seznamov za spraševanje na njihovi šoli. 

• Mija Istenič, članica Predsedstva DOS, pove prakso na njihovi šoli ter pojasni, kateri so pogoji za odvzem statusa 
na Gimnaziji Nova Gorica. 

• Jan Žebre, član Predsedstva DOS, predlaga, naj se v zvezi s statusom prostovoljca ustvari anketa, da bomo 
imeli zbrane vse podatke in mnenja dijakov. 

 

ŠOLSKA PREHRANA 

• Lena Ponjavić iz Gimnazije Jesenice pove, da so v zadnjem času opazili podražitev šolske prehrane na njihovi 
šoli. 

• Jaka Kuhar iz Gimnazije Kranj pove, da imajo na njihovi šoli 65 minut časa za malico. 

• Enej Kolar iz GEPŠ pove, da imajo na njihovi šoli možnost izbire dveh menijev, vendar je hrana praktično 
neužitna. Na podlagi tega problema so že stopili v stik z ravnateljem šole, vendar pozitivnega odgovora niso 
prejeli. 

• Teodor Kirar iz Gimnazije Novo mesto poda idejo za razmislek, da bi lahko zunanji proizvajalci na šoli prodajali 
hrano, ki bi jo lahko dijaki kupili. 

• Hana Kolendo opozori, da mora vsaka šola slediti določenim standardom za pripravo šolske malice. Če pa na 
nekaterih šolah prihaja do odstopanj, se to lahko prijavi na inšpektorat Republike Slovenije. 

• Tai Žnidarčič, predsednik DOS-a prisotne vpraša, ali bi se želeli več lokalno pridelane hrane. 

• Nejc Vovk iz Gimnazije Franceta Prešerna pove, da na šoli opaža izboljšanje prehrane, vendar opozori na problem 
menija za muslimane. Na šoli imajo vedno več izbire menijev, muslimani pa morajo vedno vzeti vegetarijansko 
opcijo, saj je v vseh drugih menijih meso (ne vedo pa, ali je svinjina ali ne). 

• Nika Milunović iz dijaškega doma Bežigrad je mnenja, da bi bila lokalno pridelana zelenjava in sadje zelo dobra. 

• Kaja Simonič iz Škofijske gimnazije Vipava opozori na to, da je lokalna hrana dražja, kar lahko privede do še več 
težav in pritožb. 

• Maj Pikl iz Gimnazije Novo mesto pove, da na njihovi šoli prioritetno obravnavajo ekološko hrano, ki je posledično 
zelo kakovostna. Pohvali šolsko prehrano na Gimnaziji Novo mesto. 

• Jakob Kuhar iz Gimnazije Kranj vpraša, ali je bila lokalna in ekološka hrana ideja ministrstva ter katerega. 

• Tai Žnidarčič, predsednik DOS-a, odgovori, da je bila to ideja Ministrstva za delo. 

• Ana Veninšek, članica Predsedstva DOS, pozove k sodelovanju v anketi o nekemični zasvojenosti. 



PREPOVED UPORABE TELEFONOV V SLOVENSKIH SREDNJIH ŠOLAH 

• Gašper Vehovar pove, da je to eden izmed slabših predlogov, saj to v praksi ne bi bilo koristno za dijake. 

• Jaka Kuhar iz Gimnazije Kranj je prav tako mnenja, da ta predlog ni dober, saj meni, da smo dovolj stari, da se 
znamo sami kontrolirati. 

• Teodor Kirar iz Gimnazije Novo mesto pove, da je težava v menjavi urnikov, zaradi česar morajo dijaki večkrat 
v dnevu pogledati, kateri predmet imajo naslednjo uro, ter v kateri učilnici. 

• Jakob Jurca Sinkovič iz Gimnazije Jurija Vege meni, da telefone lahko uporabljamo kot obliko interaktivnega 
pouka, vendar opozori na pravilno implementacijo le-teh. 

• Teodor Kirar iz Gimnazije Novo mesto opozori, da si vedno več dijakov piše zapiske med poukom na tablico in 
ne v zvezek, zaradi česar v prepovedi uporabe telefonov vidi problem. 

• Svit Mandelj iz Gimnazije in srednje šole Rudolfa Maistra predstavi prakso oddajanja mobilnih telefonov na 
začetku ure na njihovi šoli. 

• Maj Božanić iz Gimnazije Moste je mnenja, da je uporaba telefona med uro lastna presoja dijaka, za kar je tudi 
sam odgovoren. 

• Klemen Rotar pove, da na njihovi šoli dve tretjini pouka poteka prek telefona, na katerem imajo naložene tako 
učne liste kot tudi snov, ki jo obravnavajo. 

• Maj Pikl iz Gimnazije Novo mesto meni, da je digitalizacija realnost, vendar pa je od vsakega profesorja odvisno, 
kako bo uporabo moderne tehnologije vključil v pouk. 

• Gašper Vehovar se ne strinja s kaznijo za uporabo telefona med poukom. 

• Ana Veninšek, članica Predsedstva DOS, pove prakso oddaje telefonov pred uro na njeni šoli. 

 

 

• Jaka Kuhar iz Gimnazije Kranj vpraša, kako je s stanjem javnega potniškega prometa.  

• Jan Žebre, član Predsedstva DOS, pove, da bomo ministrstvu posredovali odgovore naše ankete, na katero je 
bilo preko 1500 odgovorov. 

 

Predsednik DOS je dal na glasovanje naslednji sklep:  

»Parlament DOS se seznanja z dijaško problematiko.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  31  



PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 6. Razno  

Tai Žnidarčič je prisotne pozval k razpravi pri točki »Razno« 

• Jan Žebre, član Predsedstva DOS, je prisotne povabil k prijavi na naše trenutne dogodke.  

• Nika Milunović iz dijaškega doma Bežigrad predlaga naj Dijaška organizacija obišče SVŠGUGL, v sklopu 

stalnega projekta DOS v šoli. 

• Tjaša Žitnik iz Gimnazije Ptuj predlaga, da bi bil pust kulturni dan v šoli.  

• Govora je bilo o pustu in o tradicijah na posameznih šolah. 

• Teodor Kirar iz Gimnazije Novo mesto je Predsedstvo DOS vprašal ali se ukvarjamo še s čim 

zanimivim.  

Predsednik DOS se je zahvalil vsem prisotnim za udeležbo na III. redni seji Parlamenta DOS.  

 

Predsednik DOS je dal na glasovanje naslednji sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s točko: »Razno.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  22  

PROTI  0  

VZDRŽANI  1  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Predsednik DOS je zaključil III. redno sejo Parlamenta DOS.  



Seja se je zaključila ob 14. uri.  

V Veliki sejni dvorani MOL, 7. marca 2025

 

  

Zapisnik zapisala:                                           

Zala Prah 
Članica Predsedstva 

Dijaške organizacije Slovenije 

                      

 

                       Zapisnik potrjuje:                       

                       Tai Žnidarčič 
Predsednik  

Dijaške organizacije Slovenij

                       

 
 

 


